
                  

    

INTERPELLATION 

2022-01-27 

Anna-Lena Danielsson (S) 

 Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 

 

 

Lokaler Neurorehab Sävar 

Vid regionfullmäktige i november meddelade Hälso-och sjukvårdsnämndens 

ordförande (S) att verksamheten efter beslut i nämnden i september fått uppdraget att 

gå vidare med att utifrån förslaget tillskapa ändamålsenliga lokaler för en samlad 

neurologisk rehabiliteringsverksamhet vid Norrlands universitetssjukhus. Av 

interpellationssvaret framkom också att planeringen för tillskapandet av 

ändamålsenliga lokaler enligt förslag hade, i samverkan med medarbetare, chefer, 

skyddsombud och fackliga företrädare liksom berörda patient-och brukarföreningar, 

påbörjats.  

Det framkom också av interpellationssvaret i november att den högspecialiserade 

vården inom ryggmärgsskadevård kommer att kräva ytterligare krav på 

rehabiliteringsverksamheten vid NUS. 

 

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor: 

- Vad har hänt kring arbetet med att tillskapa ändamålsenliga lokaler för 

Neurorehab Sävar? 

 

- Finns det någon tidsplan och hur ser den i så fall ut? 

 

 

Maria Lundqvist-Brömster (L) 

 

 


